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Interpellation ställd till Kommunstyrelsens ordförande Michaela Fletcher.

I en lokaltidning läste jag följande när det gäller kommunernas byggplaner.

Så många bostäder byggstartades per kommunförsta halvåret 2024
(inom parantes motsvarandesiffra året innan) Österåker 13 (161)
Källa: SCB/Länsstyrelsen i Stockholm

(Även om bygget av de 150 lägenheterna vid Tuna station skulle bli av så lär
det vara en ren fantasiprodukt att kommunen ska kunna skapaförutsättningar
för 7020 nya bostädertill år 2035).

Att det även finns planer på att bygga ett tält i kommunen stod också att läsa,
vilket får många inom ridsporten att fundera över om detfortfarande finns
planer att bebygga Skånsta ryttares sommarhage med ett bolltält.

Min fråga till Kommunstyrelsens ordförande;

Var är det tänkt att ett nytt tält ska byggas ochtill vilket ändamål?

För Medborgerlig Samling

 

Björn Molin
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